
Grundejerforeningen Kirsebærvænget  
 

Referat bestyrelsesmøde onsdag den 30. september 2019 kl. 19:00. 

 

Tilstede: Peter SØ18, Jakob SØ16, Kim NØ1, Lars SØ33 

Referent: Kim NØ1 

Mødested: Mødet blev afholdt ved Kim NØ1. 

  

Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen og konstituering af bestyrelsen. 

Referatet godkendes og underskrives. 

Bestyrelsen konstitueres således: Formand: Kim Plauborg (NØ1), Kasserer: Lars 

Graugaard (SØ33), Bestyrelsesmedlemmer: Charlotte Lauritsen (SØ52), Peter 

Jeggesen (SØ18), Martin Buch Christensen (SØ37), Suppleanter: Alex Overgaard 

(SØ10), Jakob Røddik Thøgersen (SØ16).  

Peter er teltansvarlig og tager sig af reservationer på hjemmesiden. Charlotte og Kim 

har nøgler til containeren og kan hjælpe med udlevering af telte. 

 

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde/generalforsamlingen:  
 

a) Orientering om foreningens økonomi, teltleje, bankskifte, udgifter til 

snerydning. 

Der er pt. 468.902 kr på kontoen. Teltene har været udlejet 5 gange siden 

sommerferien. Lars taler med Martin om opdatering af medlemslisten. 

Lars sætter gang i bankskiftet og indhenter den fornødne information. 

Palmgren vores leverandør af snerydning har ikke sendt en regning for 

sidste år og vil heller ikke gøre det. Aftalen med Palmgren er forlænget 

med endnu et år.  

b) Skader på vejen 

Skaderne på hjørnet af HA/NØ og SØ/NØ forårsaget af lastbiler fra 

byggerier er ikke blevet udbedret endnu. Kim taler med ejeren af HA25 og 

Peter kontakter SØ13. 

c) Støjmåling og eventuelt efterbeplantning på støjvolden 

Intet nyt. 

d) Beplantning på fællesarealet. 

Afventer at gartneren får reetableret græsset. 

e) Genetablering af stolper ved vejbump. 

Bestyrelsen vil vente med at indkøbe stolper til foråret når vejret er blevet 

varmere. 

f) Renovering af sti mellem SØ46/SØ4. 

Det ser ud til at den nyligt renoverede vej er blevet kørt så alle kan færdes 

på den. 
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3. Indkommen post fra medlemmer 

Kloakken er blevet forhøjet ved HA25. Spørgsmålet er om vandet kan ledes væk fra 

vejen? Kim kontakter HA25. 

 

4. Nyt fra udvalgene: 

 

a) Vand udvalg (Ejvind SØ12, Glen HA8, Jens HA15, Kurt HA9).  

Vandudvalget har renset brønden ved NØ24. Kim kontakter udvalget for at 

høre om det nødvendigt med er yderligere rensning her i efteråret. 

 

b) Legeplads udvalg (…) 

Pt. hvilende udvalg uden aktiviteter. 

 

c) Fest udvalg (Rasmus SØ9, Eric HA11 og Troels SØ17). 

Intet nyt. 

 

5. Eventuelt. 

Teltene er slidte og bestyrelsen overvejer at foreslå indkøb af nye telte på næste 

generalforsamling. 

Peter tjekker om der mangler lys i nogle af lygtepælene. 

 

6. Bordet rundt. 

Uden for referat. 

 

7. Næste møde Hvor / Hvem / Hvornår. 

Afholdes hos Jakob (SØ16) onsdag den 15. januar.  


